

Director General

المدير العام

Date:

التاريخ: ١٥ نيسان ٢٠٢١

تعميم رقم ٢/١٥

إلى جميع شركات الطيران وشركات الخدمات الأرضية العاملة في مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت
(حول الإجراءات المتعلقة بالركاب القادمين إلى لبنان)

إلحاقاً بالتعميم رقم ٢/٧ تاريخ ٢٧/٠١/٢٠٢١،

يعفى الركاب الراغبين بالقدوم إلى لبنان والذين مرّ على تلقيهم الجرعة الثانية من لقاح Covid - 19 فترة لا تقلّ عن خمس عشرة يوماً، من إجراء فحص PCR في الدول القادمين منها، ويخضعون لفحص PCR عند وصولهم إلى مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت وفقاً لللائحة المحددة في التعميم رقم ٢/٧،

يطبق هذا الإجراء على الركاب الذين تلقوا الجرعة الثانية من اللقاح في لبنان أو إحدى الدول التالية: الولايات المتحدة الأمريكية - كندا - أستراليا - نيوزيلندا - دول أوروبا - دول آسيا - مصر - الجزائر - المغرب وتونس.

يُطلب من جميع الشركات التقيد بمضمون هذا التعميم والبدء بتطبيقه على الركاب الذين يصلون إلى مطار رفيق الحريري الدولي ابتداءً من ١٧/٠٤/٢٠٢١.

مدير عام الطيران المدني بالتكليف

المهندس فادي الحسن



Circular No. 15/2

15 APR 2021

To all Airlines and Ground Handling Companies operating at BRHIA
(Required procedure for the passengers arriving to Lebanon)

Pursuant to Circular No. 7/2 dated 27/01/2021,

All passengers wishing to travel to Lebanon and who have received the second dose of Covid-19 vaccine, minimum **15 days** before their departure to Lebanon, are exempted from performing a PCR test at the countries coming from, and shall perform a PCR upon their arrival at BRHIA, in accordance with Circular No. 7/2,

This procedure applies to passengers who received the second dose of Covid-19 vaccine in **Lebanon** or one of the following countries: **United States of America - Canada - Australia - New Zealand - European countries - Asian countries - Egypt - Algeria - Morocco and Tunisia.**

All airlines shall comply with this circular and to implement it on all Passengers arriving to BRHIA starting 17/04/2021, otherwise violating airlines will be fined.

A/ Director General of Civil Aviation

Eng. Fadi El Hassan

